



Apr 6, 2023

New Ottawa Eco Awards - Open for nominations!

In celebration of Earth Day 2023, we at Ecology Ottawa are highlighting the people, places, trees, and animals of Ottawa that inspire our communities to take action, find innovative solutions, and work together to protect our environment.

Our organization believes that environmental action is for *everybody*. Your nominee could be a neighbour, teacher, scientist, activist, artist, innovator, policy maker, community or religious leader, or young person. In addition to nominating community members, we call on you to nominate the places, trees, and animals of Ottawa that you cherish and need our protection.

[Learn More](#)

The award categories include:

Land and Water Defender Award

Most Cherished Greenspace

Active & Accessible City Award

Most Citizen-Friendly City Space

Climate Champion Award

Most Beloved Urban Bird Species

Nature Champion Award

Most Treasured Tree Species

Refuse-Reduce-Reuse Champion Award

We call on YOU to nominate members of your community that work hard and inspire others to create change! [Fill out the nomination form here](#). Complete your nominations by April 16 and we'll announce the recipients the week of Earth Day.

If you are looking for other ways to get involved this Earth Day, [get tickets for our film screening](#) of *Call of the Forest: The Forgotten Wisdom of Trees* at the ByTowne Cinema on April 20 at 6 pm, followed by a reception. Tickets are by donation, and free tickets are available. And we'll be lighting up the OTTAWA sign in Byward Market green on April 22 - swing by anytime and take a photo to show your Earth Day pride.

Thank you for helping us celebrate people, places, and non-human species who contribute to making Ottawa a greener, more resilient city!

Ecology Ottawa Team

Nouveaux Prix Éco d'Ottawa - Ouverture des nominations !

Pour célébrer le Jour de la Terre 2023, nous, à Écologie Ottawa, mettons en lumière les personnes, les lieux, les arbres et les animaux d'Ottawa qui inspirent nos communautés à agir, à trouver des solutions novatrices et à travailler ensemble pour protéger notre environnement.

Notre organisation croit que l'action environnementale s'adresse à tout le monde. Votre candidat peut être un voisin, un enseignant, un scientifique, un militant, un artiste, un innovateur, un décideur, un dirigeant communautaire ou religieux, ou un jeune. En plus de nommer des membres de la communauté, nous vous appelons à nommer les lieux, les arbres et les animaux d'Ottawa que vous chérissez et qui ont besoin de notre protection.

Éco-prix d'Ottawa

Les catégories de prix sont les suivantes:

Prix du défenseur de la terre et de l'eau

L'espace vert le plus cher

Prix de la ville active et accessible

L'espace de la ville la plus conviviale pour les citoyens

Prix du champion de la nature

Espèce d'oiseau urbain la plus appréciée

Prix du champion du climat

Espèce d'arbre la plus précieuse

Prix du champion du recyclage, de la réduction et de la réutilisation

Nous faisons appel à VOUS pour désigner les membres de votre communauté qui travaillent sans relâche et inspirent les autres à créer le changement ! [Complétez le formulaire de nomination ici](#). Remplissez-le avant le 16 avril et nous annoncerons les lauréats la semaine de la Journée de la Terre.

Si vous cherchez d'autres façons de participer au Jour de la Terre, [procurez-vous des billets pour la projection du film Call of the Forest : The Forgotten Wisdom of Trees](#) au cinéma ByTowne le 20 avril à 18 h, suivi d'une réception. Les billets sont faits par don, et des billets gratuits sont disponibles. Le 22 avril, nous illuminerons le panneau

OTTAWA dans le marché By en vert - passez nous voir à tout moment et prenez une photo pour montrer votre fierté du Jour de la Terre.

Nous vous remercions de nous aider à célébrer les personnes, les lieux et les espèces non humaines qui contribuent à faire d'Ottawa une ville plus verte et plus résiliente!

L'équipe d'Écologie Ottawa

Écologie Ottawa

www.ecologieottawa.ca

Ecology Ottawa acknowledges that our efforts to protect the environment take place on the traditional unceded, unsundered territory of the Algonquin Anishinaabe people. As an organization and as individuals dedicated to environment and justice, we are deeply grateful to Indigenous peoples for their ongoing stewardship of these lands since time immemorial. We recognize that we are on a journey of Truth and Reconciliation. We are committed to listening, learning and working to decolonize our efforts towards healthy and sustainable environments for all people.

Ecology Ottawa

123 Slater St, Floor 6, Ottawa, ON K1P 5H2, Canada

This email was sent to yilinzeng03@gmail.com.

You are receiving this email because you have opted in to communications from Ecology Ottawa.

To stop receiving emails, [click here](#).